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Daniel Lundell, ada10dlu Studierådsordförande, Vice ordförande
Alexander Magnusson, dt09am7 Sexmästare, fr.o.m. §24
Carl Nilsson Nyman, mat10cni Cafémästare
Alexander Nässlander, dt09an2
Per Ahlbom, ada10pah Skattmästare
Adam Wigren, dic11awi
Oskar Jönsson, ama10ojo
Björn Lindquist, dat12bli
Alen Lulic, dat11alu
Christer Andersson, dt07ca5
Jessika Nilsson, ic07jn0
Sebastian Karabeleski, dat12sk1 t.o.m. §24
Niklas Karlsson, dat12nka
Fredrik Åkerberg, dt09fa2
Alexander Pieta Theofanous, zba08ath
Hampus Mauritzon, ada10hma
Sofia Mattsson, dt07sm5
Fredrik Andersson, dt07fa5 t.o.m. §24
Emma Holmberg Ohlsson, ada10eho t.o.m. §24
Louise Hauzenberger, ada10lha
David Larsson, lak03dbo
Lars Gustafson, ada10lgu
Carl Cristian Arlock, dt07ca7
Jens Elofsson, ic09je3
Simon Hillbom, ada10shi Revisor
Malin Andersson, ada10man Industrimästare
Robin Lindberg, tne09rli Källarmästare
Peter Seimar, ic09ps1 Valberedningsordförande
Johan Rönnåker, dat11jro Programmästare
Jesper Lekland, dt09jl8 Överphøs, fr.o.m. §24
Tommy Kvant, dt09tk0 under §24

§1 Talman förklarar
mötet öppnat

Talman Tobias Månsson förklarade mötet öppnat 17.22.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera

• Rasmus Kjellén

§4 Val av två
justeringspersoner

Mötet beslöt att välja Daniel Lundell och Lars Gustafson till ju-
steringspersoner.

§5 Tid för justering av
protokoll

Mötet beslöt att sätta tid för justering av protokoll till det enligt
stadgar utsatt datum.

§6 Val av två rösträknare Mötet beslöt att välja Daniel Lundell och Lars Gustafson till röst-
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räknare.

§7 Föredragningslista Mötet beslöt att godkänna föredragningslistan.

§8 Föregående
mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna protokollet för HTM2 2012.

§9 Meddelanden Tobias Månsson
Meddelade att valberedningen har sammanställt en policy
för valberedningens förfarande men att den ej anslagits av
styrelsen än.

Daniel Lundell
Informerade att det gjorts en jämlikhetspolicy samt att den-
ne anslogs på styrelsemötet igår.
Vidare berättade han att det kommer hållas en jämlikhets-
utbildning för sektionen om två veckor.

Jens Elofsson
Delgav att det är pluggfik med E-sektionen imorgon.

Rasmus Kjellén
Presenterade sig och undrade om mötet hade frågor gällan-
de hans agerande i situationen med Lundagård.

Simon Hillbom undrade hur man ska besluta vilka visor
som är för opropra för att vara med i sångböckerna.

Rasmus Kjellén svarade att det enda han sagt är att sång-
böckerna ska ses över.

Alexander Pieta Theofanous konstaterade att det är varje
sektions eget ansvar att bedömma och genomföra.

Daniel Lundell tyckte Rasmus Kjellén borde säga samma
som han sa på fullmätkigemötet i måndags.

Rasmus Kjellén förklarade att den enda artikeln han har
svarat på är den med rubriken ”Det borde upptäckts tidiga-
re”, ett citat i Kvällsposten samt mejlat in ett förtydligande
till Aftonbladet. Allt utöver detta är vinklingar och urklipp.
Vidare berättade han att han hade möte med rektorn i mån-
dags där han framförde sektionernas åsikter i frågan.
Sen informerade han att sektionernas domäner får ligga kvar
på LTH fram till årsskiftet samt att man får byta till TLTH
om man skulle vilja.

Daniel Perván undrade hur kåren ställer sig kåren till D-
sektionens sångarkiv.
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Ramus Kjellén svarade att han inte vet hur kåren skulle stäl-
la sig till det.

Fredrik Andersson frågade vad som skulle hända med vårt
sångarkiv, fotoarkiv och övriga politiskt inkorrektheter på
D-sektionens hemsida om vi lägger domänen under TLTH.

Ramus Kjellén svarade att så länge sektionerna kan försva-
ra det som finns på deras hemsidor så är det lugnt.

Fredrik Andersson undrade om det kommer hända mer i
media i Lundagårdsfrågan.

Rasmus Kjellén var inte säker men hoppades att inget mer
ska hända.

Daniel Lundell undrade om Rasmus Kjellén tror saken kom-
mer blåsa upp igen under nollningen.

Rasmus Kellén sade att sektionerna och kåren kommer tro-
ligen ha ögon på sig under nollningen och ansåg att man
borde tänka på hur man framhäver sig.

Carl Cristian Arlock funderade över möjligheten att LTH
en dag säger åt en sektion att lämna sektionslokalerna.

Rasmus Kjellén svarade att vi är på LTH på någon annas
premisser och att alla bör respektera dem.

Sebastian Karabeleski bad Rasmus Kjellén om kårens stånd-
punkt på hela Lundagårdsituationen.

Rasmus Kjellén berättade att de inte står för budskapen i
sångerna men att saker har kommit att tolkats fel i media.

David Larsson undrade om skolan är medveten om hur si-
tuationen faktiskt uppstod.

Rasmus Kjellén svarade att de är medvetna om det.
Vidare kunngjorde han att han har fått en ursäkt från Na-
turvetarkåren.

David Larsson ansåg att situationen som uppstått mycket
väl kan ha sänkt LTHs värde för företag samt nya studenter
och undrade om en liknande åsikt har framförts till skolan.

Rasmus Kjellén svarade att de är medvetna om den aspek-
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ten.

Fredrik Andersson undrade hur det kommer gå med do-
mänen då den fysiskt är placerade hos LTH.

Rasmus Kjellén sade att det inte ska vara ett problem så
länge man följer SUnets regler.

Lars Gustafson
Meddelade att Tobias Månsson och Lars Gustafson sitter i
fullmäktige och att om någon behöver hjälp med något så
kan de prata med dem.
Vidare berättade han att de har möte en gång i månaden, att
de sammanfattar dessa möten och skickar ut med Notify’D.

§10 Rapport från styrelsen Ordförande Philip Holgersson presenterade bilaga 3.

Rasmus Kjellén och Alexander Magnusson lämnade lokalen.

§11 Sektionens
ekonomiska status

Skattmästare Per Ahlbom redogjorde för sektionens ekonomi.

Simon Hillbom undrade hur det gick på Teknikfokus.

Adam Wigren informerade att det gick bra.

Lars undrade om Teknikfokus gick som förväntat.

Adam svarade jakande och meddelade att kontraktet kommer
skrivas om.

§12 Verksamhetsberättel-
se och bokslut för
2012

Tobias Månsson yrkade på att punkten bordläggs till nästa möte
då bokslutet ej är färdigt.

Mötet beslöt att bifalla yrkandet.

§13 Revisionsberättelse
verksamhetsrådet
2012

Tobias Månsson yrkade på att punkten bordläggs till nästa möte
då bokslutet ej är färdigt.

Mötet beslöt att bifalla yrkandet.

§14 Ansvarsfrihet för
styrelsen 2012

Tobias Månsson yrkade på att punkten bordläggs till nästa möte
då bokslutet ej är färdigt.

Mötet beslöt att bifalla yrkandet.

§15 Proposition: Spara
pengar

Per Ahlbom presenterade propositionen.

Carl Nilsson Nyman undrade hur länge Akelius har funnits.

Per Ahlbom svarade att det är rätt stort i Tyskland och att han
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gissar att de har funnits mellan 20år och 30år.
Vidare förtydligade han att styrelsen redan har beslutat att lägga
200 000 SEK i säkert sparande.

Simon Hillbom var av åsikten att det är tråkigt att förlora pengar.

Malin Andersson undrade vad räntan var för Akelius kontot.

Per Ahlbom replikerade att de har 5,5% i ränta.

Christer Andersson frågade hur länge pengarna bands upp.

Per Ahlbom berättade att de binds upp 1år.

Christer Andersson undrade vad räntan är på kontot de 200 000
SEK sparats på.

Per Ahlbom informerade att det kontot har 3,1% i ränta.

Simon Hillbom konstaterade att vi kan få 30 000 - 40 000 SEK
som bäst på det här.

Per Ahlbom kunngjorde att Akelius har en maxgräns på hur myc-
ket man får sätta in på ett sådant här konto och att den gränsen
är 50 000 SEK.

Daniel Lundell undrade om det är någon insättningskostnad.

Per Ahlbom svarade nekande.

Simon Hillbom informerade mötet att ett alternativ skulle vara
att ha pengarna liggande där de är nu, med 1% i ränta och då få
göra vad vi vill med dem och närhelst vi vill det.

Per Ahlbom förklarade att styrelsen vill ta så lite risker som möj-
ligt vilket är varför de inte ville lägga pengarna i fonder eller
dylikt.

Adam Wigren ställde sig frågande till huruvida Akelius var sä-
kert.

Per Ahlbom svarade att det är relativt. Det är inte som att hoppa
ner från ett stup men det är inte heller som att ligga på marken.
Det är snarare som att stå upp och då finns riksen att man tippar
omkull och dör.

Carl undrade om man kan röra pengarna under året eller om
de låses.
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Per Ahlbom svarade att de går att röra men att om de tas ut så
får man lägre ränta.

Tobias Månsson upplyste att ingen svensk bank har gått i kon-
kurs då staten hoppar in om det krisar.
Vidare sade han att det är halva vår likviditet som ligger i spa-
rande och att vi ändå inte kan göra oss av med 250 000 SEK då
projekt som kräver så mycket pengar tar ett år att fatta beslut om.

Fredrik Andersson tyckte det var självklart att högre risk inne-
bär potentiellt mer pengar. Dock ansåg han detta som en dum
idé då vi skulle tjäna för lite i förhållande till risken.
Vidare informerade han att det inte är en svensk bank och att vi
skulle kunna bli av med hela summan.

David Larsson frågade om den enda anledningen till att vi skulle
förlora dessa pengar skulle vara om Akelius går i konkurs.

Per Ahlbom svarade att så var fallet då Akelius ej har inättnings-
garanti.

Daniel Lundell ansåg att om en relativt stor bank som Akelius
gick i konkurs så skulle världen ha ett större problem än att vi
förlorar 50 000 SEK.

Carl Nilsson Nyman undrade om han tänkte binda pengarna i
ett år eller flera.

Per Ahlbom berättade att han tänkte binda dem i ett år och att
om man vill förlänga det sen så kan frågan återupptas på ett se-
nare möte.

Mötet beslöt att bifalla propositionen.

§16 Proposition Ändring
av reglementet
angående
cafémästeriet

Carl presenterade propositionen.

Jens Elofsson tyckte att när det nu står att man ”kan tänka sig”
hjälpa till med försäljningen så är det onödigt att ta bort det från
reglementet.

Fredrik Andersson berättade att anledningen till att det lades till
var för att förr så behövdes hjälpen samt att det är ett enkelt och
smidigt sätt att göra det på.

Daniel Lundell undrade varför det inte säljs märken i cafét i dags-
läget.

7 (16)



DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONEN

Sektionsmötesprotokoll
2013–04–17

Carl Nilsson Nyman replikerade att programmästeriet sköter för-
säljningen själva.

Jessika Nilsson påpekade att bara för att de bedriver det nu bety-
der inte att det kommer göras senare, så det kan komma behövas
hjälp från cafét i framtiden. Det fanns en anledning till att det la-
des till i reglementet. Därmed ansåg hon att det skulle vara bättre
att ha kvar det än att ta bort det.

Johan Rönnåker kom in i lokalen.

Daniel Lundell tyckte att om att-satsen inte bryts i nuläget så
behöver den inte försvinna.

Simon Hillbom påpekade att det skulle kunna vara bra att ha
fösäljning i cafét under nollningen men att reglementet bör åter-
spegla verkligheten.

Fredrik Andersson var av åsikten att det är svårare för märk-
värdig att sälja märken varje dag än det är för cafét.

Robin Lindberg tolkade att-satsen som att om cafémästaren in-
te känner för att sälja märken så behöver han inte det.
Dock tyckte han att man inte ska lägga ansvaret för försäljningen
på fel person. Det är trots allt programmästeriets ansvar.

Daniel Perván upplyste mötet om att syftet med att-satsen var
att ha det som en hint så cafémästaren åtminstone funderar på
att hjälpa D-shopen vid behov.

Malin Andersson var av åsikten att man kan hjälpa till med för-
säljningen även om det inte står i reglementet.

Daniel Lundell såg inte skadan med att ha kvar att-satsen i reg-
lementet.

Mötet beslöt att avslå propositionen.

§17 Proposition
Borttagning av Valbe-
redningsrepresentant
TLTH

Daniel Lundell presentarde propositionen.

Mötet beslöt att bifalla propositionen.

§18 Proposition Informa-
tionsöverflöde

Daniel Lundell presenterade propositionen.

Tobias Månsson informerade att det finns ett informationskolle-
gie och ett informationsutskott och att det är skillnad på de båda.
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Fredrik Andersson berättade vidare att kollegiet är till för sek-
tionernas informationsansvariga och att utskottet är kårens mot-
svarighet till propagandamästeriet.

Tobias Månsson tyckte att man inte bör tvinga propagandamäs-
taren att gå med i kårens informationsutskott.

Lars Gustafson ifrågasatte varför vi ska ta bort posten.

Tobias Månsson svarade att kåren tillsätter posten själva hur som
haver och att det egentligen inte är vi som bestämmer.

Tobias Månsson yrkade på att

att att-sats 1 samt 2 väljs i klump.

Mötet beslöt att bifalla yrkandet.

Mötet beslöt att godkänna klumpen.

Mötet beslöt att avslå att-sats 3.

§19 Proposition Namnbyte
på Industrimästeriet

Malin presenterade propositionen.

Hampus Mauritzon yrkade på

att att i stadgarna under *12 ”Styrelsen” i *12.2 ”sammansätt-
ning”
ändra från ”sektionsstyrelsen utgörs av ... industrimästare,
...”
till ”sektionsstyrelsen utgörs av ... näringslivsansvarig, ... ”

Carl Nilsson Nyman undrade om Malins potentiella efterträdare
är okej med namnbytet.

Oscar Jönsson och Adam Wigren replikerade att namnbytet har
diskuterats gemensamt inom industrimästeriet och de var alla
eniga om det.

Hampus Mauritzon yrkade på

att att användandet av ordet ”näringslivsutskottet” byts ut mot
”näringslivsmästeriet” (alla böjningar).

att att användandet av ordet ”näringslivansvarig” byts ut mot
”näringslivsmästare” (alla böjningar).

Malin Andersson ansåg att om hon kallas näringslivsansvarig
så framgår det tydligare för företag vad det är hon sysslar med.
Om hon skulle heta näringslivsmästare hade budskapet eventu-
ellt inte framgått och dessutom känns näringslivsmästare som en

9 (16)



DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONEN

Sektionsmötesprotokoll
2013–04–17

mindre seriös titel.
Vidare ville hon poängtera att alla i styrelsen inte kallas för mäs-
tare, till exempel överphøs och studierådsordförande.

Fredrik Andersson ville upplysa att man kan kallas skattmästa-
re här men kassör på banken och att det hela beror på vem man
pratar med.

Astri Magnussen tyckte att näringslivsmästare låter flummigt.

Simon Hillbom var av åsikten att man får kalla sig vad man vill
och att Malin bör få heta näringslivsansvarig om hon så önskar.

Hampus Mauritzon strök att-sats nummer två i sitt första yrkan-
de, men bibehöll att det borde heta näringslivsmästeriet.

Daniel Perván yrkade på

att att under några få punkter i reglementet lägga till den alter-
nativa tituleringen näringslivsutskottet för industrimästeri-
et samt näringslivsansvarig för industrimästare.

Carl Nilsson Nyman kom med tanken att namnbytet skulle kun-
na underlätta industrimästeriet utföra sina arbetsuppgifter.

Hampus Mauritzon ifrågasatte varför de vill heta näringslivsut-
skottet istället för näringslivsmästeriet då de flesta utskott kallas
mästerier.

Malin Andersson svarade att näringslivsutskottet låter mer pro-
fessionellt.

Daniel Perván yrkade på

att alternativ titulering till näringslivsutskottet blir industrimäs-
teriet samt att alternativ tituleringen till näringslivsansvarig
blir industrimästare.

Fredrik Andersson påpekade att propositionen har en del kons-
tiga ”s” i sig.

Mötet beslöt att bifalla Hampus Mauritzons första yrkande.

Mötet beslöt att avslå Hampus Mauritzons andra yrkande.

Mötet beslöt att avslå Daniel Perváns första yrkande.

Mötet beslöt att bifalla Daniel Perváns andra yrkande.
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Mötet beslöt att bifalla propositionen med ändringarna ovan.

Vidare påpekades det att reglementesändringarna inte genom-
förs förrän stadgeändringarna fått en andra läsning.

§20 Proposition Budget
lokalhyra

Johan Rönnåker presenterade propositionen.

Mötet beslöt att bifalla propositionen.

§21 Motion Förevigande
av betydelsefull
personlighet

Lars Gustafson presenterade motionen.

Orförande Philip Holgersson presenterade styrelsens svar.

Johan Rönnåker ansåg att det skulle kunna bli problematiskt för
nästa inspektor som kanske inte skulle uppskatta det och fö-
reslog att man sätter upp en bild på honom eller något i den sti-
len.

Robin Lindberg tyckte att personnamn i alternativ tituleringar
är mest förvirrande och inte jätteroligt.

Simon Hillbom påpekade att Jan-Eric är rolig och att han hop-
pas nästa inspektor är rolig så att han bara tycker det är kul.

Alexander Pieta Theofanous var av åsikten att det är kul för oss
i några år, men om x antal år så är det inte nödvändigtvis lika kul.

Daniel Lundell tyckte att en alternativ titulering med person-
namn för sudo är en grej men att det är en helt annan när det
handlar om inspektorn. Därmed föreslog han att man skulle kun-
na sätta upp en målning av honom som de gör med inspektorer
på kåren eller göra ett plakat åt honom.

Johan Rönnåker försökte tänka sig om x antal år då ingen vet
vem Jan-Eric är. Då kan alternativ tituleringen tänkas bytas ut
och då försvinner meningen med den.

Lars Gustafson menade att tanken bakom motionen är inte att
det ska vara roligt. Jan-Eric har suttit 10 mandatperioder och
gjort mycket bra ifrån sig.
Vidare poängterade han att motionen inte utesluter andra hyll-
ningar såsom plakat.

Daniel Perván tyckte att den stora grejen med motionen är att
när folk i framtiden inte längre vet vem det är så kanske någon
eller några kollar upp det.
Vidare påpekade han att inspektorn fortfarande kommer kallas
inspektorn, ingen kommer kalla nästa inspektor Jan-Eric, om han
nu inte råkar heta det.
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Jessika Nilsson noterade att det kommer stå i reglementet och
ifrågasatte hur många som läser det och dessutom reagerar på
alternativa tituleringar. Vidare ansåg hon att det är bättre att gö-
ra någonting beständigt och som alla kan ta del av, såsom hänga
ett plakat i iDét, och inte ha en alternativ titulering i ett regle-
mente som få läser.

Alen Lulic undrade om det finns något som förhindrar att den
alternativa tituleringen tas bort i framtiden.

Lars Gustafson svarade nekande.

Robin Lindberg frågade vad som kommer hända när vi får en
ny inspektor som är lika bra han och sitter 10 mandatperioder
på posten.

Lars Gustafson meddelade att det är unikt för en inspektor att
sitta så länge på sin post och ansåg att chansen för det beskrivna
scenariot att inträffa som väldigt liten. Men om det skulle ske så
får man tackla det då.
Vidare tyckte han att ett plakat också skulle kunna irritera nästa
inspektor.

Daniel Perván inflikade att han inte tror Jan-Eric kommer glöm-
mas bort då han hjälpte till att skapa D-sektionen.

Lars Gustafson informerade att ändringen som behöver göras
skulle ske i stadgarna.

Tobias Månsson ansåg att stadgarna ska vara en väldigt officiell
handling och att det ska finnas så få studentikosa förekommster
som möjligt.

Simon Hillbom påpekade att man kan ha flera alternativa titu-
leringar på en post.

Robin Lindberg att ett plakat skulle vara en rätt beständig hyll-
ning då han hade svårt att se folk i framtiden ta ner ett plakat
med tanke på att vi har bröstberg som fortfarande hänger där.

Mötet beslöt att avslå motionen.

Följande personer reserverar sig mot beslutet:

• Jens Elofsson

• Daniel Perván
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• Simon Hillbom

Mötet ajourneras 19:14 till 19:45.

Mötet återupptogs 19:47.

§22 Motion Inför posten
Hovmästare i
reglementet

Carl Nilsson Nyman presenterade motionen.

Carl Nilsson Nyman presenterade styrelsens svar och tillade att
motionären jämkar sig med styrelsens svar.

Mötet beslöt att bifalla motionen med styrelsens ändringar.

§23 Motion Köpa
D-sektionens D

Philip Holgersson presenterade motionen.

Daniel Lundell presenterade styrelsens svar.

Alexander Nässlander tyckte det lät som en bra motion men und-
rade om det finns någon upphovsman som vi kanske borde fråga
först och i så fall om det redan har gjorts.

Philip Holgersson svarade nekande.

Philip Holgersson inflikade att F-sektionen kontinuerligt bestri-
der fakturan de får från E-sektionen varje år.

Johan Rönnåker undrade om det är någon som äger E-sektionens
E.

Philip Holgersson svarade att E-sektionen köpte det året efter
de köpte F’et.

Tobias Månsson informerade att det tar 6 månader att få igenom
sådana här köp.

Christer Andersson tyckte att man borde köpa ett C också.

Per Ahlbom ansåg att det handlar om att köpa en sektionssym-
bol, ej programsymboler.

Adam Wigren berättade att F-sektionen betalar sina fakturor i
saker såsom stenar och pinnar istället för pengar. Vidare undra-
de han om någon verkligen kan köpa mönsterskyddet på loggan.

Christer Andersson svarade att om du råkar betala med peng-
ar till dem någon gång så har du erkänt att de äger den.

Emma Holmgberg Ohlsson undrade om föreningar som typ lig-
ger under D-sektionen kommer få använda sig av loggan.
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Philip Holgersson svarade att det är okej om D-Chip använder
loggan utan att betala.

Lars Gustafson ansåg att man bör köpa in alla programsymboler.

Daniel Lundell svarade att han är osäker på om man kan köpa
programsymbolerna och att vi borde börja med att köpa sektio-
nens D.

Mötet beslöt att bifalla motionen.

§24 Val enligt stadgar och
reglemente

Valberedningsrepresentanter
Valberedningen nominerade Peter Seimar, Louise Hauzen-
berger, David Larsson, Niklas Karlsson, Jens Elofsson och
Celia Gunnarsson till valberedningsrepresentant.

Tommy Kvant kom in i lokalen.

Peter Seimar, Louise Hauzenberger, David Larsson, Niklas
Karlsson och Jens Elofsson presenterade sig själva.

Mötet beslöt att välja valberedningens nomineringar i klump.

Mötet beslöt att välja klumpen till valberedningsrepresen-
tant.

Valberedningsordförande
Alen Lulic kandiderade.

Alen Lulic presenterade sig och utfrågades.

Alen Lulic lämnade lokalen.

Peter Seimar förklarade varför han ej valberedits.

Alexander Magnusson och Jesper Lekland kom in i loka-
len.

Mötet beslöt att välja Alen Lulic till valberedningsordföran-
de.

Industrimästare
Valberedningen nominerade Adam Wigren till Industrimäs-
tare.

Adam Wigren presenterade sig och utfrågades.

Sebastian Karabeleski lämnade lokalen.
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Adam Wigren lämnade lokalen.

Peter Seimar presenterade valberedningens motivering.

Mötet beslöt att välja Adam Wigren till Industrimästare.

Källarmästare
Valberedningen nominerade Fredrik Åkerberg till Källar-
mästare.

Fredrik Åkerberg presenterade sig och utfrågades.

Fredrik Åkerberg lämnade lokalen.

Peter Seimar presenterade valberedningens motivering.

Mötet beslöt att välja Fredrik Åkerberg till Källarmästare.

Studierådsordförande
Valberedningen nominerade Alexander Pieta Theofanous till
Studierådsordförande.

Alexander Pieta Theofanous presenterade sig och utfråga-
des.

Alexander Pieta Theofanous lämnade lokalen.

Tommy Kvant lämnade lokalen.

Björn Lindquist presenterade valberedningens motivation.

Mötet beslöt att välja Alexander Pieta Theofanous till Stu-
dierådsordförande.

Programmästare
Valberedningen nominerade Martin Gunnarsson till Program-
mästare.

Martin Gunnarsson presenterade sig och utfrågades.

Emma Holmberg Ohlsson och Fredrik Andersson lämnade
lokalen.

Martin Gunnarsson lämnade lokalen.

Peter Seimar presenterade valberedningens motivering.

Mötet beslöt att välja Martin Gunnarsson till Programmäs-
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tare.

Vidare beslöt mötet att Teknikfokusansvarig samt Karnevalsan-
svarig bör väljas in på nästa möte och att resterande personval
får styrelsen ta hand om.

§22 Övrigt • Per Ahlbom meddade att Anu kommer hantera det nya bank-
kontot som införskaffats till Rosa Marschen.

• Johan Rönnåker meddelade att det kommer bli ölresa och
whiskeyprovning inom snar framtid.

• Jepser berättade att det är Capgemni pub 24 april och att
alla sektioner är välkomna.

• Peter Seimar meddelade att han kommer sälja ordensband
de närmaste dagarna samt att det är Pub Liten imorgon.

• Carl ansåg att folk borde anmäla sig till herrmiddagen.

§23 TFMA Mötets talman Tobias Månsson förklarade mötet avslutat kloc-
kan 21.37.

Vid protokollet

Sofia Siljeholmn
Sekreterare

Justeras

Tobias Månsson
Talman

Justeras

Daniel Lundell

Justeras

Lars Gustafson
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